

EXTRACT FROMNATO SECRET.C - R (61) 37.31st August, 1961.Meeting : 21-8-61.I. MEASURES TO BE TAKEN IN THE FACE OF A BERLIN CRISIS

1. In the course of a private meeting consideration was given to different types of action in response to a Berlin crisis.

2. The COUNCIL:

decided to establish an Ad Hoc Study Group composed of representatives from national capitals or delegations which would consider as a matter of urgency, in the light of discussions already held, what further measures in the field of publicity and psychological action were required and report back to the Council.

I. MESURES A PRENDRE POUR FAIRE FACE A UNE CRISE D. BERLIN

1. Au cours d'une séance privée, le Conseil a examiné différents types de mesures à prendre pour faire face à une crise de Berlin.

2. Le CONSEIL:

décide de créer un Groupe d'étude ad hoc, composé de représentants fournis par les capitales ou les délégations de pays membres, chargé d'examiner d'urgence à la lumière des discussions qui ont déjà eu lieu quelles autres mesures sont nécessaires dans le domaine de l'opinion publique et de l'action psychologique, et de faire rapport au Conseil.